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Protokół Nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 23 maja 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska otworzyła 
Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Stadnik. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie 
Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

- Józef Rysak - Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie, 

- Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

- Marcin Wójtowicz – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Stadnik przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu za 2023 rok  

5. Ochrona przyrody na terenie powiatu krakowskiego - formy ochrony oraz działania, 
które wiążą się z wpływem na przyrodę  

6. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 2023 
rok  

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie - 4 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. ZAOPINIOWANIE RAPORTU O STANIE POWIATU ZA 2023 ROK  

Marcin Wójtowicz omówił Raport o stanie powiatu za 2023 r. w zakresie ochrony 
środowiska. 
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Janusz Pasternak pytał, czy na terenie powiatu znajdują się nielegalne wysypiska śmieci. 

Marcin Wójtowicz odpowiedział, że były dwa przypadki na terenie powiatu - jeden został 
rozwiązany, drugi jest w trakcie. Przedstawił informacje dotyczące przebiegu postępowania. 
Oba składowiska śmieci znajdowały się w Skawinie. Wydawane są zezwolenia na zbieranie i 
przetwarzanie odpadów i po stwierdzeniu ewentualnych nieprawidłowości zezwolenie jest 
cofane. Jest to podstawą do wkroczenia Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, 
który wydaje decyzje o usunięciu odpadów.  

Nie było więcej pytań. 

Komisja jednogłośnie – 4 głosami za - pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie powiatu za 
2023 r. 

5. OCHRONA PRZYRODY NA TERENIE POWIATU KRAKOWSKIEGO - FORMY OCHRONY ORAZ 

DZIAŁANIA, KTÓRE WIĄŻĄ SIĘ Z WPŁYWEM NA PRZYRODĘ  

Marcin Wójtowicz przedstawił informacje na temat ochrony przyrody na terenie powiatu 
krakowskiego - prezentacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Rozmawiano o sytuacji związanej z wycinką drzew na terenie powiatu oraz o nasadzeniach 
zastępczych. 

6. ZAPOZNANIE ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO ZA 2023 

ROK   

Edyta Jaśnikowska omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu krakowskiego za 
2023 rok. 

Nie było uwag, ani pytań. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Alicja Wójcik poinformowała o spotkaniu w Nadleśnictwie Krzeszowice w sprawie utworzenia 
grupy konsultacyjnej. Ustalono na nim, że zebrani zastanowią się nad czym zespół ten ma 
pracować, a kolejne spotkanie odbędzie się w czerwcu.  

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Rozwoju Wsi, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Katarzyna Stadnik zamknęła posiedzenie Komisji. 

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji 
Pogan Karolina  Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 Katarzyna Stadnik 


